



Since 1981

溫哥華，洛磯山脈遊

溫哥華出發-班芙-路易斯湖-哥倫比亞冰原-溫哥華

VANCOUVER, ROCKY MOUNTAINS

Vancouver - Banff - Lake Louise - Icefield - Vancouver



加拿大

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 可接受溫哥華機場及郵輪碼頭，或西雅圖（附加費）。
- 獨家住宿蘇士威4星湖畔酒店。
- 遊遍五大國家公園：賈世帕，板芙，冰原優鶴，威化斯特。
- 暢遊七大名湖：露易斯湖，夢蓮湖，翡翠湖，碧吐湖，弓湖，奧根娜根湖，蘇士威湖。
- 參觀英女皇御用冰酒廠及甘露市人參廠
- 酒店可提升：溫哥華豪華及市中心，五星級路易斯湖堡壘。
- 安排全程膳食*（含路易斯湖酒店午餐）
- Multiple arrival locations: Vancouver Airport, Cruise sea port, or Seattle (Surcharge).
- Exclusive: One night at 4-star Lakeside hotel at Shuswap Lake.
- Free Ferry across English Bay to Granville Island.
- Tour Covers 5 National Parks; Jasper, Banff, Glacier, Yoho & Mount Revelstoke.
- Visit to 7 Famous Lakes: Lake Louise, Moraine, Emerald, Peyto, Bow, Okanagan & Shuswap Lake.
- Visit renowned OK Winery and Ginseng Factory in Kamloops.
- Upgradable hotels: Vancouver Deluxe and Downtown, Chateau Lake Louise.

1 原居地 - 溫哥華 - 市內觀光 HOMETOWN - VANCOUVER

※抵達溫哥華機場：中午前抵達者送半天市內觀光。暢遊史丹利公園，唐人街、溫哥華市中心，冬奧聖火盆及舊世博會址，漁港小渡，橫過英格烈灣到格蘭威爾半島。

※抵達西雅圖機場（\$38附加費）：中午前於13號行李帶集合，送西雅圖市區遊（不遊溫哥華），然後送往溫哥華酒店。

酒店: Value: La Quinta / Hampton or similar
Deluxe: Executive Plaza/Four Points Sheraton or similar

※Arrival at Vancouver: before noon, a complimentary half-day city tour of Chinatown, Canada Place and Olympic Cauldron, downtown, Stanley Park and a bonus mini ferry ride* to Granville Island.

※Arrival at Seattle (\$38 Surcharge): before noon, complimentary tour of Space Needle and fishermen's wharf then transfer to Vancouver (NO Vancouver tour).

2 溫哥華 - 卑斯渡輪 - 維多利亞市 - 寶翠花園

VANCOUVER-B.C. FERRIES -
BUTCHART GARDENS - VICTORIA

早上乘坐卑斯渡輪到溫哥華島，遊覽卑斯省首府-維多利亞市，途經百年唐人街同濟門。繼而往卑斯省議會大樓，百年紀念公園，畢架山公園，世界最長高速公路之起點處-零哩碑等。午後前往世界聞名的寶翠花園。原先的石灰場改建成一個低窪花園，直到今天，那裏宛如伊甸園。隨後乘卑斯渡輪返回溫哥華。

酒店: Hampton/La Quinta or similar

Take BC Ferry to Vancouver Island by ferry and capture the spectacular scenery en route. After passing by Victoria's historic Chinatown, visit Beacon Hill Park's remarkable Mile "0" landmark, British Columbia Legislative Buildings, and explore other significant heritage architectures surrounding the Inner Harbour. Visit the world famous Butchart Gardens before returning to Vancouver.

3 溫哥華-基隆那-奧根娜根湖- 釀酒廠-鮭魚灣 (午/晚餐)

VANCOUVER - KELOWNA - (L/D)
L.OKANAGAN - WINERY - SALMON ARM

早上自酒店出發，沿世界最長的高速公路首先抵達卑斯省的水果之鄉-奧根娜根Okanagan。加拿大冰酒產量位居世界之首。參觀著名釀酒廠，了解紅、

白及冰酒的釀製過程。然後前往久負盛名的奧根娜根湖，印地安神話傳說中湖怪出沒的地方。住宿當地最豪華四星級鮭魚灣湖畔度假酒店/維能市。

酒店: Prestige Salmon Arm / Vernon or similar

We will take our journey via the trans-Canada highway and head east for Kelowna, the heart of the Okanagan Valley. Visit the renowned winery to learn about wine making, wine tasting and popular icewine. At Lake Okanagan, let us listen to its legendary story and search for the lake monster "Ogopogo." Settle down in Salmon Arm/ Vernon in the evening.

4 鮭魚灣-翡翠湖-班芙國家公園- 登山吊車-肯磨市(早/午/晚)

SALMON ARM - EMERALD LAKE -
BANFF - CANMORE (BL/D)

早上前往崇山峻嶺之間的飛鷹坳，遊覽太平洋鐵路東西接駁處打下最後一口釘的地方。隨後經一號公路最高點-羅渣式坳，抵達著名班芙國家公園。翡翠湖稍停後，乘纜車(門票)登上高聳入雲的山巔，觀賞自然美景。到班芙市觀光，遊覽弓河瀑布。住宿奧運區肯磨市。[提升住宿班芙市的團友，晚餐後自由活動；均不往肯磨市。

酒店: Holiday Inn Canmore or similar

Proceed to the Eagle Pass and visit the "Last Spike" of the transcontinental railway where it connects the east and the west.



Travel through the Rogers Pass and Emerald Lake. After a thrilling gondola ride (adm) to the summit, you will be captivated by the majestic Rocky Mountains. Next, discover the town of Banff and Bow falls within the country's first national park. End the day at 1988 Winter Olympics Games area - Canmore. [Upgrade to stay in Banff: free time at night; Canmore stop excluded.]

5 露易斯湖 - 積士柏國家公園 - 冰川雪車 - 碧吐湖-黃金鎮(午晚餐) LAKE LOUISE - JASPER N.P. - COLUMBIA ICE FIELD-GOLDEN (L/D)

早上前往夢蓮湖，欣賞十峰山倒映於湖中的絕世美景。隨後來到有“洛磯山藍寶石”美譽的-露易斯湖。包餐團友在湖畔堡壘酒店享用自助午餐(六月至九月視乎人數)。午後前往賈斯柏國家公園內世界著名的哥倫比亞冰原，乘坐巨型雪車(門票)探索深達270公尺的亞迪巴斯加冰河，遊覽碧吐湖、弓湖及烏鴉爪冰河，於黃昏抵達黃金鎮。(提升住宿露易斯湖堡壘酒店的團友，晚餐後自由活動，不往黃金鎮)。

酒店: Prestige / Mountainview or similar

Visit the Moraine Lake in the Valley of the Ten Peaks (subject to road conditions). Journey to Lake Louise, the “Jewel of the Rockies. Enjoy an atmospheric lunch at Chateau Lake Louise (meal plan) and a promenade along the lakeshore. Then, head for Columbia Icefield in Jasper National Park. Ride on the “Ice Explorer” (adm) onto the surface of the Athabasca Glacier. After visit Peyto Lake, Bow Lake and Crowfoot Glacier, we will stay overnight in Golden. (Upgrade to stay in Chateau Lake Louise Hotel: free time at night, Golden stop excluded).



6 黃金鎮 - 甘露市 - 人參廠 - 溫哥華 (早午餐)

GOLDEN-KAMLOOPS-GINSENG FACTORY - VANCOUVER (B/L)

欣賞沿途美麗景色。此地年日照時間超過2000小時，連綿不絕的人蔘種植場隨處可見。中午於中餐館就餐。之後前往花旗蔘廠參觀、了解花旗蔘品種、生產、種植過程及選蔘方法。於黃昏時抵達溫哥華。

酒店: Hampton/La Quinta or similar

Head west for the interiors in the morning. At Kamloops, a city with over 2000 hours of sunshine per year, we will join a tour of the Ginseng factory and learn about the Ginseng healing power. Continue our drive and arrive Vancouver in the late afternoon.

*六天團結束後送往溫哥華國際機場。建議搭乘21:30後班機。

6 Days Tour member will be transferred to Vancouver airport, suggest flight after 21:30pm..

7 溫哥華/西雅圖 - 原居地 VANCOUVER - HOMETOWN

上午可自由活動或探親訪友，或於酒店附近的著名食府品嚐各式點心等美食。之後送往溫哥華國際機場，結束愉快的旅程。

Free day for shopping, visiting friends and family, or dining at nearby Asian cuisines. Transfer to Vancouver airport afterward.

- ※ 在西雅圖離開的客人(需附加費)，請訂下午2:30後班機離開西雅圖。
- ※ Depart at Seattle, leave at 7:30am, arrive Sea Tac around noon (Surcharge apply), suggest flight after 2:30pm.

費用不包括 / FARE EXCLUDES

- ※ 機票，餐費及自費活動。
- ※ 司機與導遊的小費，建議每人每天\$8。
- ※ Air Ticket, optional tours & meals..
- ※ Driver & tour guide's tips at \$8 per person per day.

團號/天數 CODE/DAYS	行程 ITINERARY	雙人房 TWIN	第三/四人 3RD/4TH	單人房 SINGLE	全餐 FULL MEAL PLAN		出發日期 DEPARTURE
					大人ADULT	小孩CHILD	
RMT5	溫哥華 - 洛磯山 - 露易斯湖 VANCOUVER - ROCKY	\$408	\$153	\$685	\$200	\$179	天天出發 / Daily: 6/22-8/31 週一, 五, 六 / Mon, Fri, Sat: 4/18-4/30
RMT6	溫哥華 - 洛磯山 - 露易斯湖 - 溫哥華 VANCOUVER - ROCKY - VANCOUVER	\$499	\$172	\$842	\$219	\$199	週一, 三, 五, 六 / Mon, Wed, Fri, Sat: 5/1-6/21, 9/1-10/15
RMV6	溫哥華 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA	\$552	\$223	\$895	\$230	\$211	天天出發 / Daily: 5/1-10/15 週一, 四, 五, 六, 日 / Mon, Thu, Fri, Sat, Sun: (4/15), 4/17-4/30
RMV7	溫哥華 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 溫哥華 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA - VANCOUVER	\$620	\$235	\$1028	\$256	\$236	
RMW7	溫哥華 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 惠斯勒 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA - WHISTLER	\$669	\$293	\$1077	\$270	\$251	天天出發 / Daily: 5/1-10/15 週一, 三, 四, 五, 六, 日 / Mon, Wed, Thu, Fri, Sat, Sun: (4/15), 4/16-4/30
RMW8	溫哥華 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 惠斯勒 - 溫哥華 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA - WHISTLER - VANCOUVER	\$738	\$313	\$1215	\$296	\$276	
RMX7	溫哥華 - 洛磯山 - 冰原 - 露易斯湖 - 維多利亞 - 牆畫鎮 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA - CHEMAINUS	\$672	\$283	\$1087	\$219	\$199	週一, 三, 六 / Mon, Wed, Sat: 4/16 - 6/20, 9/1 - 10/13
RMX8	溫哥華 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 牆畫鎮 - 溫哥華 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA - CHEMAINUS - VANCOUVER	\$741	\$303	\$1225	\$244	\$224	週一, 三, 四, 五, 六 / Mon, Wed, Thu, Fri, Sat: 6/21-8/31

• 門票/ADMISSIONS: 大人/ADULT \$\$150 / 小孩CHILD \$63. (RMT5-6D: \$88/\$43) • 九餐費/ 9 MEALS PLAN: 大人/ ADULT \$163 / 小孩/CHILD \$143

※ 以上另有抵達卡加利行程，詳細內容請上網 www.americaasia.com 查詢。 ※ For more Calgary Rockies Itineraries, check our website www.americaasia.com.